
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 9. září 2008 

 

Přítomni: 

Členové ŠR: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Jako hosté: 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek@gymnsostelc.cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele pro SOŠ) – stejskal@gymnsostelc.cz 

Ing. Kamil Mrkvička (2. zástupce pro SOŠ) – mrkvicka@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Lubomír Nerad (zástupce rodičů) – nerad.stav@ji.cz 

 

 

Program: 

1. Zahájení schůzky – Mgr. J. Drmota 

2. Projednání a schválení výroční zprávy za školní rok 2007/2008 

3. Projednání a schválení návrhu finančního rozpočtu na rok 2009 

4. Diskuse, různé 

 

ad 2) 

Všichni členové ŠR měli možnost se předem seznámit s elektronickou verzí výroční zprávy. 

Ředitel školy Mgr. Jan Sedláček doplnil některé informace: ve výr. zprávě byly opraveny statistiky po 

opravných zkouškách, které proběhly na GOB a SOŠ v posledním srpnovém týdnu, doplněny budou 

ještě informace o činnosti ŠR. 

Poté byla výroční zpráva schválena všemi přítomnými členy ŠR. 



ad 3) 

E. Cupáková poukázala na to, že jsou v rozpočtu zřizovatelem neustále snižovány částky na provozní 

prostředky a doporučila na tuto skutečnost reagovat. Předseda ŠR Mgr. Drmota byl pověřen vznést v 

této věci písemnou připomínku zřizovateli. 

Návrh finančního plánu výnosů a nákladů za rok 2009 byl schválen všemi členy ŠR v nezměněné 

podobě. 

ad 4) 

a) Mgr. Sedláček seznámil přítomné s výsledkem přijímacího řízení pro školní rok 2008/09: na SOŠ se 

od 1. září otevřela 1 třída, na GOB 1 třída nižšího gymnázia a 2 třídy vyššího gymnázia. Celkový 

současný stav: SOŠ má 6 tříd, GOB 4 třídy nižšího gymnázia a 9 tříd vyššího gymnázia. Zároveň 

upozornil na nízkou obsazenost domova mládeže. 

b) Mgr. Drmota seznámil přítomné s inspekční zprávou (inspekce proběhla počátkem roku 2008 a 

týkala se bezpečnosti práce a výuky podle ŠVP v primě). Nebyly shledány žádné nedostatky. Výuka 

podle ŠVP vyhovuje všem podmínkám výuky na střední škole. 

Mgr. Sedláček: Práce na ŠVP pokračují, od 1. 9. 2009 se podle ŠVP začne učit v 1. ročníku vyššího 

gymnázia a na SOŠ. 

c) E. Cupáková seznámila přítomné s projektem na sportovní čtyřstranné setkání mládeže – tzv. tábor 

mladých z ČR, Slovenska, Polska a Maďarska, který by měl proběhnout v roce 2009 v Česku a 

připravuje se ve spolupráci GOB a Města Telč. 

Mgr. Sedláček a Mgr. Drmota upozornili na 5 projektů, do kterých se GOB a SOŠ již zapojila: 

2 projekty v rámci projektů Comenius: jazykový, do kterého se zapojilo GOB, fiktivní firma pro SOŠ. 2 

projekty na GOB na interaktivní tabule – pro humanitní a přírodní vědy. 5. projekt je určen pro SOŠ – 

psaní na stroji všemi deseti. 

d) Termín další schůzky: E. Cupáková upozornila, že končí 3leté období stávající ŠR, do 15. prosince 

2008 by měly proběhnout volby nových členů a zřizovatel by měl být vyzván k určení 2 zástupců. 

Rozhodnuto, že poslední závěrečná schůzka stávající ŠR proběhne u příležitosti Dne otevřených dveří 

na GOB a SOŠ dne 4. 12. 2008. 

e) Ing. Stejskal připomínkoval stav, v jakém se nachází chodník vedoucí od Belpské lávky ke gymnáziu. 

Písečný povrch je nevhodný a chodník je vzhledem k pohybu velkého množství lidí (přesuny studentů 

z SOŠ) při nepříznivém počasí rozbahněný. E. Cupáková slíbila tuto připomínku tlumočit na MÚ Telč. 

 

Zapsala dne 9. 9. 2008: Věra Zadinová 


